
1 

 

Protokół Nr 11/2022 

z posiedzenia Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 23 listopada 2022r. 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Marek Sijer - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Marek Sijer - Przewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie Komisji  i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemiologicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca października br. 

4. Analiza projektu budżetu na 2023r. 

5. Informacja na temat korzystania przez dzieci i młodzież z Krytej Pływalni „Opoczyńska 

Fala”. Koszty utrzymania. 

6. Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminny 

Program Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok. 

7. Roczny Program Współpracy Gminy Opoczno z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok 
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8. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca października br. 

 Przewodniczący poinformował, że protokół Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i 

Kultury Fizycznej Rady Miejskiej w Opocznie nr 10/2022 z dnia 25 października 2022r. był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak 

również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 10/2022 z dnia 25 

października 2022r.   

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 25 października 2022r.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

10/2022  z dnia 25 października 2022r. 

Ad. pkt. 4 

Analiza projektu budżetu na 2023r. 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt budżetu na 2023r., który stanowi 

załącznik do protokołu z sesji Nr LII/2022 z dnia 29 listopada 2022r. 

W dyskusji głos zabrali: Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, radny Mieczysław 

Wojciechowski, radny Jerzy Pręcikowski, radny Marek Sijer, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja przyjęła projekt budżetu do wiadomości. 

Ad. pkt. 5. 

Informacja na temat korzystania przez dzieci i młodzież z Krytej Pływalni 

„Opoczyńska Fala”. Koszty utrzymania. 

Katarzyna Derewęda – Jankowska – Kierownik Krytej Pływalni „Opoczyńska Fala” 

przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Sijer, Kierownik KP „Opoczyńska Fala” Katarzyna 

Derewęda – Jankowska.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 6. 

 Gminny Program Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz 
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Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii na 2023r. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Z-ca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację w sprawie przyjęcia Gminnego Programu  Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023, który stanowi 

załącznik nr 4. 

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Sijer, Z-ca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw 

Społecznych Elżbieta Matyśkiewicz.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt.7. 

Roczny Program Współpracy Gminy Opoczno z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Z-ca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  na 2023 

rok. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 8. 

Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu (Bukowiec), 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

Komisja zapoznała się również z pismem Starostwa Powiatowego w Opocznie z prośbą o 

zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych (załącznik nr 7 do protokołu). 

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu (Międzybórz), 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. 

Komisja zapoznała się również z pismem Starostwa Powiatowego w Opocznie z prośbą o 

zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych (załącznik nr 9 do protokołu). 

Brak głosów w dyskusji. 



4 

 

 Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze Gminy 

Opoczno w roku 2023, 

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli – przedstawiła projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Komisja zapoznała się z opinią dotycząca projektu uchwały przygotowaną przez Izbę Rolniczą 

Województwa Łódzkiego, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały przygotowanym przez Klub Radnych 

„Opocznianie” dot. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze 

Gminy Opoczno w roku 2023, który stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli Ewa Kazusek, radny 

Marek Sijer, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Tadeusz Brola, radny Jerzy Pręcikowski. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze Gminy Opoczno, 

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli – przedstawiła projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli Ewa Kazusek, radny 

Jerzy Pręcikowski, Z- ca Skarbnika Beata Pawlik, radny Marek Sijer.  

Komisja głosami: za – 0, przeciw – 0, wstrz. – 3 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty, 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały, 

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Radny Jerzy Pręcikowski - poprosił o przygotowanie na najbliższe posiedzenie sesji: 

- informacji, jakie są dotychczasowe stawki opłat dla gmin korzystających z usług PGK Sp.      

z o.o. w Opocznie w temacie gospodarowania odpadami komunalnymi (stawka opłat dla 

mieszkańców).  

Radny Marek Sijer - prosi o przygotowanie na najbliższe posiedzenie sesji kalkulacji, 

dotyczącej przyczyn podwyższenia stawki opłaty za selektywne gospodarowanie odpadami 

komunalnymi z kwoty 16 zł na 19,50 zł. 

W dyskusji głos zabrali: Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska Dominika Chybowska, radny 

Marek Sijer, radny Jerzy Pręcikowski.  

Komisja głosami: za – 0, przeciw – 0, wstrz. – 3 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały. 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022 – 2040, 

Beata Pawlik – Z - ca Skarbnika Gminy - przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 15 do 

protokołu). 



5 

 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022,  

Beata Pawlik – Z-ca Skarbnika Gminy – przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 16 do 

protokołu). 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrz. – 1  pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

h) wyrażenia zgody na obciążenie hipoteką nieruchomości położonych w Libiszowie, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały (załącznik nr 17 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrał: radny Jerzy Pręcikowski. 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

i) określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały (załącznik nr 18 do 

protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: Dyrektor Wydz. Edukacji Marek Ziębicki, radny Jerzy Pręcikowski.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

j) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023, 

Elżbieta Matyśkiewicz – Z-ca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

projekt uchwały (załącznik nr 4 do protokołu). 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

k) przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Opoczno z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 roku”.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Z-ca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

projekt uchwały (załącznik nr 5 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: radny Jerzy Pręcikowski, Z – ca Dyrektora Wydz. Zdrowia i Spraw 

Społecznych Elżbieta Matyśkiewicz.  
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Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

B) Informacja z prac samorządu rolniczego i jednostek obsługi rolnictwa. 

Komisja zapoznała się z materiałami przygotowanymi przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Roślin i Nasiennictwa w Łodzi (załącznik nr 19 do protokołu), Agencję Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa Biuro Powiatowe w Opocznie (załącznik nr 20 do protokołu), Łódzki 

Ośrodek Doradztwa Rolniczego Powiatowy Zespół Doradztwa Rolniczego w Opocznie 

(załącznik nr 21 do protokołu), Okręgową Spółdzielnię Mleczarską w Radomsku (załącznik nr 

22 do protokołu), Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Zarząd Zlewni w 

Piotrkowie Trybunalskim (załącznik nr 23 do protokołu). 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

C) Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydz. Ochrony Środowiska Urzędu 

Miejskiego w Opocznie (załącznik nr 24 do protokołu), Regionalny Wydział Monitoringu 

Środowiska w Łodzi (załącznik nr 25 do protokołu), Zakład Energetyki Cieplnej w Opocznie 

(załącznik nr 26 do protokołu), Polską Spółkę Gazownictwa Oddział Zakład Gazowniczy w 

Łodzi (załącznik nr 27 do protokołu), Wydz. Funduszy Europejskich Urzędu Miejskiego w 

Opocznie (załącznik nr 28 do protokołu), Wydz. Edukacji Urzędu Miejskiego w Opocznie 

(załącznik nr 29 do protokołu), Straż Miejską w Opocznie (załącznik nr 30 do protokołu), oraz 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska Delegatura w Piotrkowie Trybunalskim 

(załącznik nr 31 do protokołu). 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 9 

Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Marek Sijer: 

- w imieniu mieszkańców prosi o informację, czy istnieje możliwość zorganizowania 

dwukierunkowego objazdu  przez Optex, 

- zgłosił, iż w okolicach ul. Kwiatowej i Libiszewskiej mieszkaniec prowadzi działalność która 

wiąże się z dużym hałasem ciężkich maszyn znajdujących się na podwórku. Mieszkańcy skarżą 

się na hałas a ciężki sprzęt degraduje ul. Piłsudskiego. Radny prosi o sprawdzenie 

przeznaczenia tego terenu, czy jest to teren na prowadzenie działalności nieuciążliwej. Na ul. 

Piłsudskiego został wydany zakaz wjazdu pojazdów powyżej 3,5 t. lecz ulica nie została 

odpowiednio oznaczona. Radny prosi o sprawdzenie projektu organizacji ruchu. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Ad. pkt. 10 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 15.00 
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Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl  

    

  Przewodniczący Komisji  

                                                                                           Marek Sijer 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Zaroda – Olkowska  

Pomoc administracyjna w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


